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صلح تنها در صورتی محقق میشود و پایدار میماند که دشمنان از شروع جنگ با ما در هراس و از عواقب آن بترسند. صلح با

مذاکره صرف به دست نمیآید.

در مراسم معرفی فرمانده جدید سپاه محمد رسولالله؛ 

فرمانده کل سپاه به دولت ملعون سعودی اشاره کرد و گفت: امروز سعودیها در حال تبدیل به یک دولت تروریستی در
منطقه هستند.

به گزارش اسپادانا خبر، سرلشکر محمدعلی جعفری در مراسم معرفی فرمانده جدید سپاه محمد رسولاالله تهران بزرگ، با
اشاره به آخرین وضعیت منطقه، گفت: جمهوری اسلامی ایران در پیشبرد راهبرد تولید امنیت دسته جمعی در منطقه با تمرکز

بر وحدت اسلامی و منافع ملتهای منطقه موفق بوده و امروز دشمن چارهای جز اعتراف به این موفقیت و تلاش برای
سازگار کردن خود با چارچوبهای ایران ندارد، اگرچه میدانیم به سادگی به این موضوع تن نخواهند داد و تا جایی که بتوانند

مقاومت میکنند و تهمتهایی چون حمایت از تروریست را به اینگونه تلاشهای جمهوری اسلامی وارد میکنند.

وی قدرت برتر منطقهای ایران را سرمایه بزرگ و بیسابقه ملی ملت ایران خواند و افزود: این امر اکنون یکی از مهمترین
عوامل امنیتساز برای ملت ایران است.

فرمانده کل سپاه پاسداران تصریح کرد: روندهای منطقهای و مطالعه الگوی رفتار بازیگران مختلف ثابت میکند که امروز در
منطقه ما فقط کشورها و مناطقی امن میمانند که به اندزه کافی قوی باشند. ما با دشمنی مواجه هستیم که فقط زبان زور

میفهمد و بنابراین نمیتوانیم با دشمن به زبانی دیگر حرف بزنیم که اصلاً آن را نمیفهمد و انتظار داشته باشیم نتیجه بگیریم.

سرلشکر جعفری همچنین به دولت ملعون سعودی اشاره کرد و ادامه داد: امروز سعودیها در حال تبدیل به یک دولت
تروریستی در منطقه هستند و من با این نظر مسئولین محترم موافقم که بهتر است این کشورها برای تبدیل شدن به قدرت

برتر منطقه تلاش نکنند چون نتیجهای جز بیآبرویی و زحمت درست کردن برای خودشان و دیگران نخواهد داشت.
وی در ادامه به برخی مباحث مرتبط با سپاه پاسداران پرداخت و گفت: «سپاه در انجام ماموریت خود در حفظ، حراست و

پیشبرد انقلاب اسلامی محافظهکاری نخواهد کرد و این ممکن نیست مگر با روی کار بودن مدیران جهادی و انقلابی در سطوح
مختلف سپاه».

فرمانده کل سپاه پاسدارن همچنین به مفهوم جهاد کبیر اشاره کرد و اظهار داشت: «معنای جهاد کبیر عدم اعتماد به دشمن و
عدم تبعیت از دشمنان است، معنای آن عدم مذاکره نیست. برخی میخواهند بگویند ما کلاً با تعامل با جهان مخالف و در پی
جنگیم. من با صدای بلند میگویم سپاه هم به دنبال صلح است، اما صلح تنها در صورتی محقق میشود و پایدار میماند که

دشمنان از شروع جنگ با ما در هراس باشند و از عواقب آن بترسند. صلح با مذاکره صرف به دست نمیآید. اگر کسی بویی از
واقعیات نظام سلطه برده باشد، این را درک میکند».
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